



JTF X Is Now Recruiting HUMINT Operators And Supporters

JTF X is looking for fit, motivated, intelligent and mature applicants with outstanding interpersonal skills who want to work in a demanding, ambiguous, and highly rewarding field.



JTF X employs cunning, creative, and security aware personnel around the globe to collect human intelligence (HUMINT) on behalf of the CAF to support operations. HUMINT Operators work in small teams but produce large results. JTF X is also looking for talented supporters to enable these capabilities. Our supporters are creative and outside the box thinkers who have a high level of flexibility and work ethic.



Successful JTF X Applicants undergo:
HUMINT Operator Assessment Centre
HUMINT Specialist Courses (Source Handler – 14 weeks/ Interrogator – 12 weeks)
Advanced Driving
Advanced Shooting
Advanced Medical
Advanced Tradecraft



Attend A Recruiting Brief:

**CFB Kingston: 20 Jan 2020 – 1200 Hrs and 1530 Hrs-
Panjwai Room – Snr NCO Mess**

For more Information, JTFX_Recruiting@forces.gc.ca





La FOI X recrute actuellement des opérateurs HUMINT et des militaires de soutien

La FOI X est à la recherche de candidats en forme, motivés, intelligents et matures qui possèdent des habiletés interpersonnelles exceptionnelles et veulent travailler dans un domaine exigeant, ambigu et très gratifiant.



La FOI X emploie des gens astucieux, créatifs et soucieux de la sécurité actifs partout dans le monde pour recueillir du renseignement humain (HUMINT) à l'appui des opérations des FAC. Les opérateurs HUMINT travaillent au sein de petites équipes pour produire de grands résultats. La FOI X recherche des militaires talentueux pour soutenir ces capacités. Nos membres sont créatifs, savent sortir des sentiers battus et font preuve d'une flexibilité et d'une éthique de travail supérieures.



Instruction des candidats retenus par la FOI X :
Centre d'évaluation des opérateurs HUMINT
Cours de spécialiste en HUMINT (Spéc. d'exploitation de sources – 14 sem./ Interrogateur – 12 sem.)
Conduite automobile avancée
Tir avancé
Premiers soins avancés
Techniques HUMINT avancées



Pour obtenir plus d'information, assistez à un exposé de recrutement :

**BFC Kingston : 20 janv. 2020 - 1200 h et 1530 h-
Salle de Panjwai - SNR NCO Mess**

Pour d'autres renseignements, JTFX_Recruiting@forces.gc.ca

